
Protokoll styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Färs

Möte hos Karin på Tågratorp, den 12 oktober 2016

Närvarande: Karin, Björn, Per, Cornelia, Gert samt Alexandra Nordin Jansson

1. Mötet öppnades av Björn.

2. Protokollet från styrelsemötet den 24 augusti godkändes och undertecknades 
av  Björn och Cornelia.

3. Vårt arbete med Giftfri förskola för Ystad kommun fortsätter. Björn och 
Cornelia har blivit inbjudna till Backa förskolas föräldramöte den 18 oktober för
att hålla föredrag i två omgångar om Giftfri vardag ur ett föräldraperspektiv. 

4. Den 29 oktober genomför Natursnokarna höstlovsaktiviteten ”Besök en 
ekologisk mjölkgård”. Vi besöker familjen Åkerbloms gård utanför Fränninge kl
10. Vi får guidad tur bland kor, kalvar, mjölkmaskiner och traktorer.

5. Vi har skickat in remissvar angående bevarandeplaner för Natura-2000 
områdena Bellinga och Snogeholm. Remissen angående Karup-Klingaväl 
besvarades inte. Svaren finns att läsa på hemsidan.

6. Det har inkommit en remiss från RÅSK. Då denna ska vara besvarad först den
21 december hänskjuts ärendet till nästa styrelsemöte. Björn frågar NF Skåne 
om ett eventuellt samarbete kring remissvaret. Alla uppmanades att ta del av 
remissen och komma med synpunkter vid nästa styrelsemöte.

7. Vi har blivit inbjudna till årets grodseminarium som hålls den 7 december i 
Malmö. Anmälan sker på länsstyrelsens hemsida.

8. Ett kungörande och granskning av vägplan angående väg 13, Assmåsa har 
inkommit. Björn tittar på detta och om det är möjligt att lämna synpunkter gör 
vi detta i en skrivelse.

9. Vi har blivit ombedda att arrangera aktiviteter för Leaderprojektet ”Sköna 
vattendrag”. Styrelsen ser positivt på ett engagemang om ansökan för 
projektet blir beviljad. 



10.  Hänt sen sist

      a) Tyvärr var det dåliga väderförhållanden den 28 augusti då den    
Internatioella fladdermusnatten arrangerades. Vår kretsaktivitet vid Södra 
Åsumsbron genomfördes trots detta, dock med få antal deltgare och endast en 
fladdermus. Rapport och bild finns på hemsidan.

     b) Aktivteten ”Flyttfågelsträck” genomfördes vid ett blåsigt Sandhammaren den
2 oktober. Vädret gjorde att både deltagare och fåglar höll sig borta, ca 10 st  
tappra fågelentusiaster slöt upp. 

     c) Ingen från styrelsen deltog i mötet Grön infrastruktur i Malmö den 1 oktober.

d) RÅSK bjöd in till samråd den 27 september. Ingen från styrelsen deltog.

11.Kommande aktiviteter

a) Mossor och lavar vid Frualid genomförs under ledning av Nils Cronberg den 
    16 oktober. Per och Karin ansvarar för aktiviten. Per kontaktar guiden, tidningarna 
och köper in en tackgåva till guiden.

      b) Den 3 november besöker professor Markku Rummukainen från Lunds    
universitet (Centrum för miljö- och klimatforskning) Florabiografen i Sjöbo kl 19. Gert 
och Karl ansvarar för aktiviteten. Gert arbetar fram en affisch samt kontaktar 
föredragshållaren. Cornelia mailar ut information om arrangemanget till våra 
medlemmar samt kretsarna i Skåne. Alexandra gör ett facebookevent.

12.Övrigt

a) Vi har blivit inbjudna av Sjöbo kommun till en workshop för kommunens
nya miljöprogram. Workshopen hålls den 25 oktober kl 18-21 i 
sessionssalen på kommunhuset. Anmälan sker före den 14 oktober via 
mail.

b) En utvärdering av enkätundersökning angående värdet på ett besök i 
Fyledalen och restaureringen av Fyleån har gjorts och sammanställts i 
en rapport. Denna finns att läsa hos länsstyrelsen och LIFE-projektet.

c) Alexandra Nordin Jansson adjungeras till styrelsen.

d) Årets grannkretsträff arrangeras i år av kretsen i Ystad. 

e) Karin köper in tre presenningarna till kretsen då detta ännu inte gjorts.

13.Nästa möte hålls den 1 december hos Per.
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